

# 產科優惠套餐計劃

## 產科優惠套餐計劃

房間種類及收費 (港幣\$)	貴賓 (單人房)	私家 (單人房)	半私家 (雙人房)	普通 (三人房)
自然分娩				
三日兩夜	\$40,800	\$38,500	\$26,000	\$19,000
預訂剖腹分娩*				
五日四夜	\$57,500	\$54,500	\$35,500	\$25,800
五日四夜預訂剖腹分娩* 擇定時間分娩				
+ 適用於手術室辦公時間#	\$71,690	\$68,690	\$45,180	\$32,250
+ 適用於非手術室辦公時間#	\$93,100	\$89,100	\$61,320	\$43,480
五日四夜緊急剖腹分娩* 少於四小時通知手術室				
+ 適用於手術室辦公時間#	\$67,500	\$63,500	\$43,500	\$31,800
+ 適用於非手術室辦公時間#	\$71,800	\$67,800	\$46,800	\$33,800
額外留院 (已包括房間及護理費)				
+ 媽媽與嬰兒	\$5,980/日	\$5,380/日	\$3,980/日	\$2,980/日
+ 嬰兒		\$1,800/日		
+ 黃疸嬰兒^		\$3,480/日		
自然分娩附加項目 (選擇性)				
+ 硬膜外麻醉 / 脊椎麻醉 已包括一般醫院程序、所有儀器和用具、 消毒、監察和基本藥物不包括麻醉科醫生費用		\$7,300		
+ 使用產鉗或真空抽吸器		\$1,400		
其他項目				
+ 產前檢查附加費 凡入院前未曾在港接受產前檢查 (包括血型、 恆河猴因子、全血球計算、梅毒診斷、乙型肝炎 表面抗原測試、愛滋病毒抗體測試及德國麻疹 診斷) 的產婦, 須繳產前檢查附加費		\$40,000		
+ 代留臍帶血幹細胞		\$1,300		

# 手術室辦公時間: 逢星期一至四上午8時至下午10時, 逢星期五及星期日上午8時至下午6時。(星期六及本院假期除外)

\* 已包括全身 / 硬膜外 / 脊椎麻醉, 但不包括麻醉科醫生費用

^ 包括光療燈1支及眼罩

### 備註

- + 非本港居民須於預約時繳付「留位按金」港幣\$40,000, 而本港居民則須繳付「留位按金」港幣\$10,000。所有入院均須於辦理入院時繳付入院按金, 按金會依據房間類別和分娩方式而有所不同。
- + 如選擇「擇定時間剖腹分娩」服務, 入院前一星期須額外繳付港幣\$10,000元按金。
- + 如屬多胎分娩, 每位多產的嬰兒增收全套優惠的35%。
- + 受條款及細則約束, 詳情請參閱〈產科全套優惠〉。
- + 香港港安醫院 — 司徒拔道保留更改以上資料的權利, 而不作另行通知。
- + 如有任何查詢, 請與本院婦產科職員聯絡。  
電話: (852) 2835 0523 傳真: (852) 2574 6057  
電郵: hkahinfo@hkah.org.hk

以上收費由二零二零年一月一日起生效



# Obstetric Package

## Obstetric Package

Room Type and Charges (HK\$)	VIP (Single)	Private (Single)	Semi-Private (2 Beds)	Standard (3 Beds)
<b>Normal Vaginal Delivery Package</b>				
<b>3 days, 2 nights</b>	\$40,800	\$38,500	\$26,000	\$19,000
<b>Elective (Pre-Booked) Cesarean Package*</b>				
<b>5 days, 4 nights</b>	\$57,500	\$54,500	\$35,500	\$25,800
<b>Elective (Pre-Booked) Cesarean Package 5 days, 4 nights*</b> Specific Hours for Deliveries				
+ During Normal Operating Room Hours#	\$71,690	\$68,690	\$45,180	\$32,250
+ Outside Normal Operating Room Hours#	\$93,100	\$89,100	\$61,320	\$43,480
<b>Elective (Emergency) Cesarean Package 5 days, 4 nights*</b> Less than 4 hours notice given by physician to Operating Room				
+ During Normal Operating Room Hours#	\$67,500	\$63,500	\$43,500	\$31,800
+ Outside Normal Operating Room Hours#	\$71,800	\$67,800	\$46,800	\$33,800
<b>Extended Hospitalization (including room rate and nursing care)</b>				
+ Mother and Baby	\$5,980/day	\$5,380/day	\$3,980/day	\$2,980/day
+ Baby			\$1,800/day	
+ Baby for Neonatal Jaundice (NNJ)^			\$3,480/day	
<b>Addition Items for Vaginal Delivery (Elective)</b>				
+ Epidural / Spinal Anesthesia Including: Hospital procedural charge, all instruments, sterile supplies, monitoring and all initial drugs Not including: Anesthesiologist fee			\$7,300	
+ Forceps or Vacuum Delivery			\$1,400	
<b>Other items</b>				
+ Prenatal Check-up Additional Charge For patients who do not have mandatory antenatal lab tests done in Hong Kong (Blood Group, Rhesus Factor, CBC, VDRL, HbsAg, HIV and Rubella Titre)			\$40,000	
+ Collection of Cord Blood for Stem Cell Storage			\$1,300	

# Normal Operating Room Hours: Mondays to Thursdays 8:00am - 10:00pm, Fridays and Sundays: 8:00am - 6:00pm (Except Saturday and hospital holidays)

\* Including: General/ Epidural/ Spinal Anesthesia, Not including: Anesthesiologist fee

^ Including: 1 photo therapeutic light and the protective eye patches

### Remarks

- + Non-HKID cardholders are required to pay a deposit of HK\$40,000 upon delivery booking, while HKID cardholders are required to pay a booking deposit of HK\$10,000. An additional deposit is required for all patients at the time of admission registration, the amount of which depends on the room category and delivery method.
- + An additional deposit of HKD\$10,000 is required for "Specific Hour Deliveries for elective Caesarean Package" one week before admission.
- + For multiple pregnancies, 35% of the package fee will be charged for each additional baby.
- + Terms and conditions apply. Please refer to the package catalogue for details.
- + Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road reserves the right to amend or change details of the above information without prior notice.
- + For further information, please contact the Obstetric Unit.  
Tel: (852) 2835 0523 Fax: (852) 2574 6057  
Email: hkahinfo@hkah.org.hk

Effective Jan 1, 2020